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Protokół nr 38/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 19.07.2007 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Aktualna sytuacja Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Lęborku, w nawiązaniu do trwającej akcji strajkowej. 

2. Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

3. Sprawy różne. 

4. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 33/2007, 34/2007, 

35/2007 i 36/2007. 

 

Ad1) 

Dyrektor SPS ZOZ p. Andrzej Sapiński poinformował, iż strajk nadal trwa , gdyż 

Krajowy Komitet Strajkowy OZZL nie porozumiał się ze stroną rządową. Dyrektorzy 

Zakładów opieki Zdrowotnej w większości zakładów nie mają możliwości finansowych, aby 

sprostać żądaniom płacowym lekarzy i pielęgniarek, gdyż większość zakładów balansuje na 

granicy płynności finansowej.  

 W SPS ZOZ w Lęborku pracownicy o charakterze funkcyjnym (ordynatorzy, 

kierownicy itp.) oraz lekarze kontraktowi wykonują swoje zadania i świadczą usługi 

zdrowotne, często w systemie pracy normatywnej, za co otrzymują znaczące dodatkowe 

wynagrodzenie. Na dzień dzisiejszy w odniesieniu do rozliczanych świadczeń , konsumowana 

jest nadwyżka wykonań powstała w I kwartale 2007 roku która wyniosła ok. 600.000 zł. Na 

koniec czerwca 2007 roku nadwyżka wynosi ok. 400.000zł. Straty nie są tak ewidentne jak                   

w pierwszych dwóch tygodniach strajku. Udało się namówić Komitet Strajkowy na oddanie 

kwitów rejestru usług medycznych za miesiąc maj i czerwiec, co dało możliwość rozliczenia 

się z NFZ. Nadal prowadzone są rozmowy ze Związkami Zawodowymi, które mają miejsce 

co najmniej raz w tygodniu. Ministerstwo Zdrowia opublikowało Projekt Utworzenia Sieci 

szpitali, w którym proponuje redukcję ilości łóżek SPS ZOZ w Lęborku do 125 , co wynika        

z proponowanej redukcji ich stanu na poszczególnych oddziałach, obecnie tych łóżek jest 

298. 

Zastępca Dyrektora ds. finansowych SPS ZOZ p. Anetta Barna – Feszak 

poinformowała, że wynik finansowy za miesiąc maj to strata 1.149.000 zł, jest to wynik 

lepszy o 176.000 zł w porównaniu do 2006 roku. Obecnie występują jeszcze ponadlimity 

wypracowane przed strajkiem w wysokości 409.000 zł, czyli nadwykonania na oddziałach 

szpitalnych tj. poradnie specjalistyczne- 56.000 zł , dializy- 57.000 zł. Porównując wykonania 

świadczeń w 2006 i 2007 roku są też oddziały, które mają niewykonania np. oddział 

wewnętrzny w wysokości 88.000 zł- 8.800pkt ( remont na oddziale), oddział anestezjologii        

i intensywnej terapii 178.000 zł- 17.000 pkt. Dosyć duże nadwykonania w porównaniu             

z rokiem poprzednim występują na oddziale neonatologicznym 121.000 wykonań więcej jak   

i na oddziale położniczym o 135.000 więcej wykonań. Na oddziale pediatrycznym jest 

207.000 wykonań ponad limit. W sumie 409.000 wykonań ponadlimitowych. Wszystkie 

zobowiązania Szpital reguluje na bieżąco. 
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 Dyrektor SPS ZOZ p. Andrzej Sapiński poinformował, że nowym Lekarzem 

Naczelnym SPS ZOZ w Lęborku został p. Przemysław Kreft. 

 

Ad2) 

 

Naczelnik  Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda przedstawiła: 

 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla Pani Doroty 

Klemm-Godnicz, nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. Uchwałą powołuję się Komisję Egzaminacyjną w składzie: 

 Maciej Barański – przedstawiciel organu prowadzącego jako jej przewodniczący,  

 Teresa Lis - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, 

 Bogdan Libich- dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Lęborku, 

 Małgorzata Ekiert- ekspert w zakresie filologii angielskiej, 

 Ewa Grzymkowska – ekspert w zakresie filologii rosyjskiej, filologii angielskiej. 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 45/2007. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla Pani Małgorzaty 

Jastrzębskiej-Jank, nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego.Uchwała powołuje się  Komisję Egzaminacyjną w składzie: 

 Maciej Barański – przedstawiciel organu prowadzącego jako jej przewodniczący,  

 Teresa Lis - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, 

 Marek Biały - dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku, 

 Małgorzata Ekiert – ekspert w zakresie filologii angielskiej, 

  Ewa Grzymkowska  – ekspert w zakresie filologii rosyjskiej, filologii angielskiej. 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 46/2007. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

3) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla Pani Ilony Kosmala, 

nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Uchwała powołuje się Komisję Egzaminacyjną w składzie: 

  Maciej Barański – przedstawiciel organu prowadzącego jako jej przewodniczący,  

  Teresa Lis - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, 

  Ryszard Rozwadowski  - dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Lęborku, 

  Joanna Woss  – ekspert w zakresie filologii polskiej, nauczania początkowego, 

  Wanda Mielewczyk – ekspert w zakresie filologii polskiej. 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 47/2007. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

4) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla Pani Ewy 

Krzemińskiej, nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Uchwałą powołuje się Komisję w składzie: 
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  Maciej Barański. – przedstawiciel organu prowadzącego jako jej przewodniczący,  

  Teresa Lis. - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, 

  Małgorzata Bresler - dyrektor Zespołu Szkół Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu     

w  Lęborku, 

  Joanna Woss -  ekspert w zakresie filologii polskiej, nauczania początkowego, 

  Wanda Mielewczyk – ekspert w zakresie filologii polskiej. 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 48/2007. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

Stawka za przeprowadzenie egzaminów postępowania egzaminacyjnego dla ww. 

nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego pozostaje na 

poziomie z roku 2006 tj. 50 zł dla jednego eksperta. 

 

5)  informacje o kampanii społecznej „ Szkoła bez przemocy”. Kampania trwa od kwietnia 

2006 roku, jest realizowana pod Honorowym Patronatem Prezydenta RP Lecha 

Kaczyńskiego. Do kampanii przyłączyły się 3.042 szkoły. Aby otrzymać tytuł Partnera 

Kampanii „ Szkoła bez przemocy” samorząd powinien zobowiązać się, że w roku szkolnym 

2007/2008 zrealizuje co najmniej dwa działania.  

Zarząd uznał iż należy przyłączyć się do kampanii, podjąć negocjacje dotyczące pozyskania 

środków finansowych zewnetrznych oraz przesłać do 10 sierpnia 2007 roku pisemną 

deklarację realizacji następujących działań: 

- sfinansowanie audytów „ Szkoła bez przemocy”, w co najmniej 20 % szkół, dla których 

samorząd jest organem prowadzącym , gdzie orientacyjny koszt dla szkoły wynosi 3.300 zł. 

- zwiększenie o 10 % liczby etatów psychologów lub pedagogów w szkołach, dla których 

samorząd jest organem prowadzącym.       

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska p. Bogusław Koszałka przedstawił: 

 

1) wniosek Przedsiębiorstwa Składowania i Przerobu Odpadów Sp. z.o.o. w Czarnówku           

o udzielenie dotacji celowej z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej na badania morfologii składowych odpadów w ramach opracowywanego programu      

„ Czysta Błękitna Kraina”. W związku ze złożonym wnioskiem dotyczącym zmiany 

przeznaczenia kwoty zaplanowanej w PFOŚiGW na wykonanie dokumentacji programu           

„ Czysta Błękitna Kraina” należy zwrócić się do Burmistrza Miasta Lęborka z zapytaniem: 

- czy koordynatorem przedsięwzięcia będzie Miasto Lębork ? 

- czy jest zgoda Pana Burmistrza na zmianę przeznaczenia zaplanowanych w PFOŚiGW 

pieniędzy ( 20.000 zł); z dokumentacji programu „ Czysta Błękitna Kraina”, na wykonanie 

badań składu morfologicznego odpadów w ramach programu „ Czysta Błękitna Kraina”? 

 

 W związku ze złożonym wnioskiem Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Lęborku dotyczącym udzielenia dotacji z PFOŚiGW w Lęborku, na zakup zestawu do 

poboru próbek pyłu z automatycznym zmieniaczem filtrów ( 15 kanałów z głowicą PM- 10 

typ PNS- 15 wraz z wyposażeniem, należy zwrócić się z prośbą do PPIS w Lęborku                  

o poinformowanie, na jakim etapie znajduje się sprawa partycypacji gmin w zamierzeniu 

dotyczącym zakupu poboru próbek pyłu z automatycznym zmieniaczem filtrów? Wpływ 

środków na konto PFOŚiGW w 2007 roku, nie daje podstaw do sfinansowania całego zadania 

ze środków tego Funduszu. W nawiązaniu ze spotkaniem Inspektora PPIS p. Zbigniewa 

Barańskiego z Wójtami i Burmistrzami podczas Konwentu w dniu 13 lipca br. należy uzyskać 
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informacje czy jest wskazane dofinansowanie w 2007 roku zakupu chromatografu do badania 

jakości wody w miejsce zestawu do poboru próbek pyłu. 

 

  W związku ze złożonym wnioskiem Ligi Ochrony Przyrody o dofinansowanie zadania          

„ Znaczenie sowy płomykówki i nietoperzy w obiektach sakralnych województwa 

pomorskiego”, w odpowiedzi należy podać propozycje dofinansowania przez Zarząd w dniu 

25.05.2007 r. Poinformować również iż zadanie może być zrealizowane w roku bieżącym pod 

warunkiem wpływu środków na PFOŚiGW, ponad planowe wpływy. W innym przypadku, 

zadanie może zostać dofinansowane w roku przyszłym.  

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji p. Dariusz Buczak przedstawił: 

 

1) wyrażenie opinii dot. przebiegu drogi ekspresowej S-6.  

Zarząd Powiatu podtrzymał swoje stanowisko wyrażone w  Uchwale nr 37/2007            

z dnia 15 czerwca 2007 r. w sprawie wyrażenia opinii o wariantach przebiegu drogi 

ekspresowej S-6 – wariant II. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

Zarzad otrzymał i zapoznał się z odpowiedzią od Ministra Transportu p. Jerzego 

Polaczka na złożoną przez Posła na Sejm RP p. Jarosława Wałęsę interpelację poselską             

w sprawie budowy drogi ekspresowej S6, tzn. „ Trasy Kaszubskiej”- załącznik nr 1. 

 

Skarbnik Powiatu  p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Lęborskiego na 2007 rok. Uchwałą uruchomiono środki z rezerwy celowej na 

oświatę i wychowanie w kwocie 199.609 zł. w: 

 Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 1-  5 598 zł  

 Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1- 193 567 zł  

 Starostwie Powiatowym- 444 zł 

Uchwałą dokonano przeniesienia w ramach działów między rozdziałami i paragrafami na 

kwotę 114.043  zł. w: 

 Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej -  59.843 zł 

 Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 1- 4.000 zł 

 Zespole Szkół Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu- 44.200 zł 

 Powiatowym Urzędzie Pracy- 6.000 zł 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 44/2007. 

  
Ad 3) 

 

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował iż Dożynki Powiatowe odbędą się 2 

września 2007 w Garczegorzu gm. Nowej Wsi Lęborskiej. 

 

Zarząd zapoznał się z informacją w sprawie sposobu finansowania Domów Pomocy 

Społecznej w latach 2003-2007 oraz ilości wychowanków i wartości kwot z tytułu 

wystawionych not dla innych powiatów, stosownie do miejsca wychowania dzieci- załącznik 

nr 2. 

 

Ad 4) 
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Protokoły z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 33/2007, 34/2007, 35/2007 oraz 

36/2007 zostały przyjęte 4 głosami za. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

Żaneta Łatacz 


